
Protokoll från styrelsemöte för Samhällsföreningen Framåt, 11/2-24 

Närvarande: Lars Joelsson, Peter Joelsson, Martin Sterner, Eva Magnusson, Kia Berggren, 

Peter Samzelius, Tyrone Andersson, Eva Melin samt Sture Wingård via länk. 

1. Lars Joelsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Lars Joelsson valdes till mötesordförande och Eva Melin till sekreterare. 

3. Bastun 

Vi ändrade bokningen av bastun till ”tvåtimmars-moduler” och det verkar fungera 

bra. Vi avvaktar en tid och ser om vi behöver göra ytterligare åtgärder. 

Gäster är välkomna men är man en större grupp bör bastun bokas separat från 

”allmänbadet”. 

Önskvärt att alla tar ansvar för städningen, inte bara i utan även utanför bastun. 

4. Medborgarförslaget gällande badplatsen i Skrefors 

Inget beslut är fattat i ärendet ännu.  

För att räknas som ”fullklassad” badplats enligt kommunens normer krävs en 

handikapparkering. Med hjälp av Tyrone och Peter S har en sådan nu anlagts. 

5. 24/7-butik i Kämpersvik 

Den ansökan om att få uppföra en obemannad livsmedelsaffär i Killebäck har dragits 

tillbaka. 

6. Kommunens vattentjänstplan 2024-2036 

Vi har fått information om kommunens förslag till vattentjänstplan och inbjudan till 

samråd. Den gäller för de nybyggnationer som planeras och innefattar den 

kommunala hanteringen och försörjningen av dricksvatten, spillvatten och dagvatten.  

Sture uttryckte sin tacksamhet över att kommunen verkar ta ansvar för den här 

frågan och gör miljökonsekvensbeskrivningar med t.ex. skyfallsplan. 

7. Krisförberedelse 

Frivilliga resursgruppen i Tanums kommun kommer att kalla till ett informationsmöte 

om hur samhällsföreningar kan samarbeta med kommunen i ett krisläge. Enligt 

Petter Thorén som är ansvarig för gruppen gäller det att ha en egen beredskap för att 

klara en vecka i kris. Kallelsen till mötet kommer via Veckovis och kommunens 

hemsida. 

Vi diskuterade att göra listor på t.ex. vilka som har kaminer/vedspisar, dricksvatten 

som kan tillhandahållas utan el etc. Några beslut fattades inte men vi går vidare efter 

mötet med Frivilliga resursgruppen. 

8. Förråd och bastu i Skredfors 

Förrådet och bastun i Skredfors behöver målas och dörrarna på förrådet justeras och 

lagas. Vi uppdrog åt Tyrone och Nils att anlita någon lämplig för det arbetet. 

9. Labyrinten 

Labyrinten är svår att sköta och nu helt överväxt. Vi beslutade att ta bort de stenar 

som utgör labyrinten och låta den ytan bli gräsmatta istället. Det arbetet kan utföras 

under den årliga städdagen. 

10. Skateboardrampen 

Skateboardrampen kommer att repareras under våren. 

 



11. Lekplatsen 

Kommunen har tidigare utlovat ytterligare lekredskap till vår lekplats vid 

fotbollsplanen. En klätterställning var på tal. Nils och Lars kontaktar ansvarig på 

kommunen angående detta. 

12. Gräsklippning 2024 

Josef Samzelius har erbjudit sig att sköta gräsklippningen ytterligare en säsong, vilket 

vi är tacksamma för. 

13. Grillplatsen 

Vi har tidigare beställt ett grillgaller till grillplatsen vid fotbollsplanen. Det är nu löst 

på annat fungerande sätt och vi beslutade därför att avboka den beställningen. 

14. Städdag 

Den årliga städdagen när vi städar våra stränder och rensar rabatter m.m. infaller i år 

den 11 maj. Vi börjar klockan 11.00. 

Täckbark och plastsäckar måste införskaffas 

Nils och Kia ordnar med fika. 

Tyrone utsågs till ”general” för aktiviteten. 

Peter S bistår med maskiner för bortforsling av tång och ogräsrens. 

15. Bryggan i Killebäck 

Kia och Peter S erbjöd sig att lägga i bryggan inför badsäsongen 2024. 

16. Kämpersvikspodden 

Lars berättade hur arbetet framskridit. Intresset har varit stort och det är många som 

tagit del av de intervjuer som gjorts hittills. 

17. Donalda 

Vi hoppas att vi får hit Donalda under våren. 

18. Anslagstavlan 

Glaset på anslagstavlan gick sönder under en vinterstorm. Lars och Nils planerar att 

ersätta glaset med en plexiglasskiva och samtidigt utöka informationen på 

anslagstavlan med bl.a. Kämpersviks historia. 

19. Hus med historia i Kämpersvik 

Lars Joelsson håller på att skriva om husen i Kämpersvik och de som bott här genom 

tiderna. Det är tänkt att bli en bok som förhoppningsvis kan bli färdig för att säljas vid 

midsommarfirandet i sommar. Vi ser fram emot detta! 

20. Almanackan 

Vi diskuterade temat för årets almanacka och beslutade oss för ”Profiler i 

Kämpersvik”. Andra förslag som vi lägger på lager inför kommande år är: 

”Spännande hus och verksamheter” 

”Öar och badplatser” 

21. Nästa styrelsemöte äger rum söndagen den 5 maj klockan 17.00 i Gula Garaget. 

22. Lars avslutade mötet 

Vid protokollet:                                                     Justeras: 

_________________________________        ________________________________          

Eva Melin, sekreterare                                         Lars Joelsson, ordförande 


